
      

Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 2/2023 

Datum konání:   7. 2. 2023    Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda 

 Michael Moudrý, člen OV 

 Ing. Michael Veselý, člen OV 

 Ing. Antonín Klauz, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, člen OV 

 Jana Nosková, sekretář 
 

Program:  

1. Konference oblasti 

2. Schváleno per rollam 

3. Vzdělávání v oblasti 

4. ZZVJ a systém vzdělávání 

5. Ekonomika oblasti 

6. SJL 

7. OCM 

8.  Galavečer oblasti 

9.  DIK 

10.  Poplatek za start – návrh na zrušení 

11.  Žádost o zařazení člena do komise všestrannosti 

12.  Dotační výzva 

13.  Další jednání OV 

 

 

1. OV se zabýval posledními podrobnostmi plánované volební Konference oblasti. Termín 25. 

2. 2023 od 13:00 hodin v aule Spartakiádního stadionu. Sekretářka upozornila a avizované 

upřesnění ze strany ČJF ohledně podání kandidatury na post předsedy OV a člena OV – 

kandidatura na předsedu OV osm dní před datem konání konference, kandidatura na člena 

OV – není třeba zasílat kandidaturu, kandidát může vzejít v den konání konference. 

Kandidatura na post předsedy oblasti musí být zaslána mailem k rukám sekretářky oblasti 

nejpozději do 8 dnů před konáním Konference, tj 17. 2. 2023 do 24:00 hodin. 

Byl projednán program konference a jeho upřesnění, příprava pracovních orgánů jednání. 

Bylo konstatováno, že stále i přes urgenci nebyl dodán přesný klíč pro určení počtu delegátů 

na celostátní konferenci. 



 

2. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 žádost o vznik nového subjektu FO Michal Vrba, Křenovice 

 žádost o vznik nového subjektu JK Modletice 1993, z. s. 

 žádost o revokaci usnesení A. H., OV předává VV ČJF 

 přesun závodů Královice, pořadatel SK Artego z termínu 18. 9. 2023 

z důvodu pořádání Galavečera oblasti, následně, díky souběhu s SCM 

drezura byl tento termín vrácen zpět 

 výměna závodů Královice – 18. 3. 2023 spřežení, 19. 3. 2023 skoky – byly 

změněny disciplíny na 18. 3. 2023 skoky, 19. 3. 2023 spřežení z důvodu 

souběhu s SCM pony 

 změna disciplínu u závodů 10. – 11. 6. 2023, JC Zduchovice – zrušeny skoky, 

přidána drezura 

 udělení stříbrného výkonnostního odznaku drezura – J. V., č. lic. J0RR3, 

subjekt MB0367 

 udělení bronzového výkonnostního odznaku skoky – L. S., č. lic. B3537, T. H., 

č. lic J0REX, obě subjekt MB0489, dále B. H., č. lic J0ZA0, subjekt MB0411 a 

R. Ř., č. lic. J0TGD, subjekt MB0561 

 

3. OV na základě komunikace upravil žádost ohledně pořádání kurzu pro nové rozhodčí – 

skoky. Zahájení je plánováno 3. – 5. 3. 2023 v areálu JK Farma Ptýrov. Jako školitel byl OV 

schválen navržený Ing. J. Metelka (rozhodčí, stewarding), I. Plíšková (zdravověda). Ke 

schválení předloží VV ČJF a skokové komisi sekretářka oblasti obratem spolu s žádostí o 

výjimku ohledně vstupních testů, které se dle dokumentu vzdělávání mají psát v lednu a 

únoru daného roku. Cena kurzu byla OV stanovena na 2500,- Kč. 

OV dále ve spolupráci se skokovou komisí administroval refreshing pro stewardy všech 

disciplín (21. 1. 2023, Velká Chuchle) a kurz pro nové stewardy všech disciplín (20. – 22. 1. 

2023, Velká Chuchle).  

Proběhla schůzka zpracovávatelů závodů na téma zavedení programu Hubertus do praxe 

závodů, OV oslovil všechny evidované v oblasti. Aktuálně je pozornost kladena především 

na funkce pro potřeby větších vícedenních závodů, kde jsou využity FEI fotobuňky a tabule. 

 

4. ZZVJ 

- OV byly schváleny ZZVJ 2023: 

 15. 2. Heroutice (hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. Veselý, náhr. 

M. Volšická) 

 23. 3. Mělník 

 29. 3. Heroutice 

 6. 4. Mělník 

 13. 4. Heroutice (předběžně hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři J. Šteker, Ing. M. 

Veselý, náhr. M. Volšická) 

 14. 4. Ptýrov (předběžně hl. komisař V. Drbal, komisaři MVDr. Drbal Burešová, 

Ing. J. Gotvald, náhr. Ing. P. Bůžková) 

 15. 4. Čakovičky – pouze spřežení (předběžně hl. komisař Ing. M. Veselý, 

komisaři I. Matoušková, Ing. A. Klauz) 



 15. 4. Korycany (předběžně hl. komisař V. Drbal, komisaři I. Hůlková. Ing. L. 

Starostová, náhr. J. Nosková) 

 17. 4. Čtyřkoly (předběžně hl. komisař Ing. A. Klauz, komisaři Ing. M. Veselý, J. 

Nosková) 

 11. 5. Mělník 

 20. 5. Prak (pořadatel Sportstable) 

 7. 6. Heroutice 

 15. 6. Mělník 

 13. 7. Mělník 

 31. 8. Mělník 

 3. 9. Stará Boleslav 

 4. 10. Mělník 

 5. 10. Mělník 

Sekretářka oblasti termíny ZZVJ uveřejnila na webu oblasti a vložila do JISu. 

OV navrhl VV ČJF zvážení minimálního počtu účastníků, s ohledem na ekonomiku akce 

považuje za vhodný počet minimálně 8 účastníků proti aktuálním 6. Tento bod ještě VV ČJF 

do dne jednání OV neprojednával, OV však tento minimální počet účastníků odsouhlasil pro 

ZZVJ, pořádané v naší oblasti v roce 2023, a úprava počtu bude zaslána ke schválení VV. 

Cena v roce 2023 - 700,-domácí/900,- jiné oblasti.  

ZZVJ – nejnovější informace uvádí, že ZZVJ zůstanou v roce 2023 v původním formátu, beze 

změn.  K zaslanému návrhu nového dokumentu OV konstatuje, že je v mnoha položkách 

nedopracovaný a nedoprecizovaný, a navrhuje na něm dále pracovat. OV eviduje 

připomínky Ing. P. Bůžkové a Mgr. Kateřiny Vašákové, MBA, směrem k navrhovaným 

úpravám ZZVJ. 

 

OV navrhuje VV ČJF sjednocení výkladu ZZVJ napříč oblastmi, například formou 

pravidelného setkávání komisařů a hlavních komisařů ZZVJ. 

 

5. Ekonomika  

Aktuální stav čerpání rozpočtu 2022 je u OCM beze změn a provozní přečerpáno o 46 tis., 

ale stále chybí některé položky, jako např. DPP z MČR, sekretářka zaurguje.  

Z dostupných informací o čerpání centrální části rozpočtu ČJF za minulý rok je zřejmé i bez 

dalších detailů několik zásadních položek, například překročení nákladů na sekretariát o 3 

mil., náklady na prosincový galavečer ve výši přes 1,1 mil., či hromadné vyplácení příspěvků 

na reprezentaci v posledním měsíci v roce.  

Co se týká rozpočtu pro rok 2023, stále nebyly dodány odpovídající podklady, dodané 

návrhy obsahují chyby, a chybí i informace o tom, jak se navýšení poplatků projeví na 

ekonomice oblastí. S ohledem na to, že se jedná o zásadní informace pro činnost oblastí, 

VV žádá VV o vyjádření. Dále OV žádá o umožnění účasti členky OV Ing. Pavlíny Bůžkové 

na jednání VV jako hosta jednání, především z důvodu témat vázaných na ekonomiku. 

Sekretářka informovala o proběhlé roční inventuře majetku.  



OV opakovaně žádá o informaci o metodice OCM, byly zaslány pouze tabulky pro 

vyúčtování. S ohledem na dostupné materiály se OV domnívá, že každá oblast si může 

zpracovat metodiku vlastní s podmínkou dodržení pravidel NSA. 

 

6. SJL 

P. Bůžková a sekretářka oblasti připravily seznam oceněných napříč disciplínami, OV tyto 

seznamy schválil a jejich zveřejněním na webu oblasti je pověřena sekretářka oblasti. 

Finanční prostředky pro tyto oceněné, které se budou udílet na Galavečeru oblasti, zajistí 

v hotovosti sekretářka žádostí na ČJF, v poukázkách objednávkou u fy Libich. 

STP 2023 zpracovává J. Holíková. 

Finále SJL je OV schváleno v termínu 24. 9. 2023, JK Farma Ptýrov. 

 

7. OM a OCM 2023  

Termíny OM 2023 

 23. – 25. 6. 2023 OM spřežení Čakovičky 

 24. – 25. 6. 2023 OM drezura, paradrezura, pony drezura Královice 

 30. 6. – 2. 7. 2023 OM všestrannost Přeštěnice 

 5. – 6. 7. 2023 OM pony skoky Zduchovice 

 7. – 9. 7. 2023 OM skoky Zduchovice 

             Návrh a revizi STP 2023 připraví Ing. Bůžková do dalšího jednání – trvá. 

OV bude na svém dalším jednání projednávat výši podpory jednotlivým pořadatelům OM, 

dále pak pořadateli Finále SJL, a předjedná sbor rozhodčích – trvá. 

V rámci aktivit OCM byl přednesen návrh oblasti A o možné účasti mládeže naší oblasti na 

soustředěních v drezuře v režimu OCM za totožných podmínek. Sekretářka tuto informaci 

rozešle subjektům. 

 

8.  OV projednával poslední podrobnosti ohledně Galavečeru Středočeské oblasti, který se 

koná 18. 2. 2023. 

V excelové verzi tyto údaje obdržel speaker večera, aby mohl ve spolupráci s Ing. P. 

Bůžkovou připravit program vyhodnocení – finálně se čeká na potvrzení pozvaných, 

uzávěrka je 13. 2. 2023. 

V. Drbal dle finálních počtů objedná trofeje a květiny pro vyhodnocení, a dál bylo schváleno, 

že každý vyhodnocený obdrží vstupenku zdarma a druhou (doprovod) za zvýhodněnou 

cenu (150,- Kč).  V. Drbal ověří možnosti projekce při vyhodnocení, a objedná občerstvení. 

 

9.  OV vznesl dotaz na sekretářku oblasti, v jaké fázi se nachází podnět č. 1-2022, který byl 

zaslán k prošetření DIK dne 16. 12. 2022. Sekretářka oblasti informovala OV, že dne 20. 12. 

2022 obdržela odpověď předsedy DIK, Mgr. Nováka, že žádost o přešetření DIK obdržela a 

bude se jím zabývat. Od tohoto dne žádná nová informace nepřišla. 

 

10.  OV navrhuje Radě ČJF projednat zrušení poplatku 15,- Kč/start/dvojice na závodech 

z důvodu, že tento nic neřeší, a je zbytečně administrativně složitý, a navíc jeho administrace 



přinese další provozní náklady. Všeobecně OV považuje všechna prezentovaná opatření ve 

vztahu k závodům za nepřínosná a vytvořená bez znalosti a konzultace s praxí. 

 

11.  OV převzal požadavek pí Diringerové na obsazení J. Štvána do komise všestrannosti místo 

Ing. Klauze, OV proti tomuto požadavku nemá námitek. Současně s tím OV konstatuje, že 

aktuální obsazení odborných komisí nekoresponduje s počty členů v oblastech a oblast B 

má nedostatečné zastoupení napříč disciplínami. 

 

12.  OV obdržel od sekretariátu ČJF prosbu o podněty/návrhy na vhodnost a užitečnost pořízení 

dlouhodobého hmotného majetku. OV se usnesl na návrhu – dvě sady fotobuněk s FEI 

parametry (příp. specifikace J. Matuška), 5 sad fotobuněk, typově jednodušších (příp. 

specifikace R. Bauer), dále pak 1 ks velké výsledkové tabule. 

 

 

 

13. Další jednání OV se bude konat 20. 2. 2023 na Kladně. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


